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Uprzejmie informuje ,2e przy ur. pranty L0, w pasie drogowym jest -
rosnie od dtu2szego czasu spr6chniate i uszkodzone, bez kory - pie6 drzewa
kasztana zagraiaiqce przechodniom i parkuiqcym pod nim samochodow w
zatoczce.

Moja wizualna ocena stanu zdrowotno-sanitarnego drzewa kasztana
wskazuje, 2e powinna by6 wycinka i w to miejsce nowo nasadzone drzewo
kaszta na.

Proszq o dokonanie oglqdzin i podjqcie dziatari co do dalszego ro6niqcia tego2
kasztanowca.

W zalqczeniu zdjqcie obrazujqce stan zdrowotno - sanitarny kasztanowca
rosnEcego w pasie drogowym ul. planty 10.

Z powa2aniem
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